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Kızılay Keşan 
Şubesi temsilcilik 

haline getirildi

DSP Genel Başkan Adayı 
Ayşe Hazal Beytaş Keşan’da konuştu:

“Bugün Sayın Aksal 
meşru sayılamaz artık”

DSP (Demokratik Sol Parti) Keşan İlçe 
Başkanlığını ziyaret eden DSP genel baş-
kan adayı Ayşe Hazal Beytaş, neden aday 
olduğunu partililerine anlatırken DSP Genel 
Başkanı Önder Aksal’a yüklendi. 

Ayşe Hazal
Beytaş

Türk Kızılayı Genel Merkezinin almış ol-
duğu kararla ilçelerde bulunan şubelerin 
temsilcilik haline getirileceği öğrenilen Ke-
şan Şubesinin dün tasfiye işlemi gerçek-
leştirildi.

Edirne Kent Konseyi: 
“Saros’a Dokunulamaz”

Gazeteler ve gazeteciler 
acil önlemler bekliyor

Türkiye Gazeteciler Konfederasyonu 
Genel Başkanı Nuri Kolaylı, gazetelerin ve bu 
gazetelerde çalışan on binlerce basın çalışanının 
ekonomik açıdan zor bir döneme girdiğini söyledi. 

Keşan Belediye Meclisi 
bugün toplanacak

İpsala’da koyunların 
çalındığı iddiası

Dağ Bisikleti 
Festivali başlıyor

Keşan Belediyesi 
ve Keşan 

DOÇEK işbirliğinde 
bu yıl 7’ncisi 
düzenlenen 

“Keşan DOÇEK 
Dağ Bisikleti 

Festivali” Cuma 
günü saat:11.00’de 
Cennet Parkından 

start alacak.  

İMO: 
Çorlu’da tren kazasına 
‘seri fren’ neden oldu Nuri

Kolaylı
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HABER MERKEZİ
Türkiye Gazeteciler Kon-

federasyonu Genel Başkanı 
Nuri Kolaylı, döviz kurların-
daki olağandışı artışla başla-
yan süreçte gazetelerin ve bu 
gazetelerde çalışan on binler-
ce basın çalışanının ekonomik 
açıdan zor bir döneme girdiği-
ni söyledi. 

Yazılı bir açıklama yapa-
rak basın sektöründe yaşanan 
sorunlar ile çözüm önerilerini 
gündeme getiren TGK Genel 
Başkanı Nuri Kolaylı, sektö-
rün sorunlarının acil çözüm 
beklediğine dikkat çekti. 

Türkiye genelinde faaliyet 
gösteren 8 gazeteciler fede-
rasyonu ile 90 gazeteciler ce-
miyetine üye yaklaşık 20 bin 
basın çalışanını temsilen Nuri 
Kolaylı tarafından yapılan 
yazılı açıklamada şu görüşle-
re yer verildi: “Anadolu’nun 
dört bir yanında fedakârca 
görev yapan gazeteciler ve 
bu gazetecilerin çalıştığı 
gazeteler, son dönemde ya-
şanan ekonomik gelişme-
lerden büyük oranda zarar 
gördü.

Gazetelerinin en temel 
girdisi olan gazete kâğıdın-
da dışa bağımlı olmamız ve 
döviz kurlarında yaşanan 
olağan dışı yükseliş, basın 
kuruluşlarını ve çalışanları-
nı, gerekli önlemler kısa sü-
rede alınmazsa iş yapamaz 
hale getirebilir. 

Türkiye Gazeteciler 
Konfederasyonu olarak bu 
önemli süreçte sorunları ve 
çözüm önerilerimizi ortaya 
koyarak, işbirliği içinde kriz-
den çıkma ve meslektaşları-
mız ile çalıştıkları kurumları 
koruma yönünde elimizi ta-
şın altına koyma kararlılığı-
nı taşıyoruz. 

GİRDİLERDEKİ ARTIŞ
Gazetelerin gider kale-

minde ilk sırayı alan gazete 
kâğıdı, gerek ithal edilmesi, 
gerekse ağır vergiler ne-
deniyle adeta el yakar hale 
gelmiştir. 

2016 yılı Aralık ayında 
665 ABD doları (2 bin 300 
TL) olan 3. hamur 45 gr 
gazete kâğıdının fiyatı, 31 
Ağustos 2018 tarihi itiba-
riyle 840 ABD dolarına (5 
bin 500 TL) yükselmiş, TL 
bazında yaklaşık yüzde 130 
artmıştır. Gazete kağıdının 
yanı sıra mürekkep ve kalıp 
gibi girdilerde de büyük ar-
tışlar yaşanmaktadır.

SEKA’nın özelleştirilme-
sinin ardından döviz kur-
larının her artışından direk 
etkilenen gazete kâğıdı fi-
yatları, dijitalleşmenin de 
baskısıyla basın kuruluşla-
rının bir bir kapanmalarına 
yol açmaktadır. Bu konu-
da gerekli önlemler zaman 
geçirilmeden uygulamaya 
konmazsa, kapanan gazete 
sayısı katlanarak artacak, 
birçok meslektaşımız işsiz 

kalacaktır. 
KREDİ DESTEĞİ
Basın kuruluşlarının gü-

nümüzde yaşadığı en büyük 
sorun gelir gider dengesinin 
bozulmasıdır.  Bu nedenle 
basın kuruluşlarına acil na-
kit ihtiyaçlarını karşılamak 
üzere kamu ve özel bankalar 
ile Hazine, KOSGEB ve Kal-
kınma Ajansları aracılığıyla 
uygun koşullarda kredi des-
teği verilmelidir. 

Özel teşvik paketleri ha-
zırlanarak sağlanacak des-
tek, basın kuruluşlarının 
teknolojik gelişimi ve yatı-
rım ihtiyaçları da göz önüne 
alınarak uzun vadeli olmalı 
ve sektörde istihdamı des-
teklemelidir. 

VERGİ VE 
SİGORTA İNDİRİMİ 
Gazetelerin ekonomik 

krizden etkilenmemeleri ve 
oluşacak hasarı en az hasar-
la atlatmaları için vergi ve 
sigorta primlerinde indirime 
gidilmesi gerekmektedir. 

Özellikle basın sektörün-
de istihdamın desteklenme-
si amacıyla vergi ve sigorta 
primi yapılandırmasına ive-
dilikle gidilmeli, ardından da 
yasal düzenleme ile vergi ve 
sigorta primlerinde indirim 
yapılmalıdır. 

Reklamlar ile Resmi 
İlanlara uygulanan yüzde 18 
katma değer vergisi yüzde 
1’e düşürülmelidir.

Aynı kapsamda, gaze-
telerin ithal etmek zorunda 
olduğu gazete kâğıdı, gaze-
te mürekkebi ve kalıp gibi 
ürünlerin gümrük vergile-
rinden gazeteler muaf olma-
lıdır.

BASIN İLAN KURUMU 
Basın İlan Kurumu, bası-

nın sürekliliği ve basın sek-
töründeki istihdamın en üst 
düzeyde sağlanmasında ya-
şamsal önem taşımaktadır. 

Döviz kurlarındaki artış-
tan kaynaklanan sorunların 
neden olduğu tahribatın ön-
lenmesi için, Basın İlan Ku-
rumu ilan fiyat tarifesinde 
çok acil iyileştirme yapılma-
lı, ayrıca kurum tarafından 
İstanbul, Ankara ve İzmir 
gazetelerine verilen kredinin 
yasal değişiklik yapılmak 
suretiyle Türkiye’deki diğer 
gazetelere de verilmesi sağ-
lanmalıdır. Ekonomik sıkıntı 
içindeki meslektaşlarımıza 

verilen maddi kredi deste-
ği de, mevcut uygulamanın 
yanı sıra basın kartı sahibi 
tüm meslektaşlarımıza yay-
gınlaştırılmalı ve arttırılma-
lıdır. 

KURUMSAL 
YAPILANMA
Gazetecilik mesleğini ve 

bu mesleği kimlerin yapabi-
leceğini düzenleyen “Basın 
Birliği Yasası”, teknolojik 
gelişmeler de göz önüne alı-
narak günümüz koşullarına 
uygun olarak çıkarılmasıdır. 

Bunun yapılabilmesi an-
cak gazetecilerin örgütleri 
aracılığıyla tartışmalarına 
ve karşılaşılabilecek so-
runların çözümü için ortak 
görüş oluşturmalarına bağ-
lıdır.  Bu kapsamda siyaset-
çiler, bürokratlar, hukukçu-
lar ve Türkiye Gazeteciler 
Konfederasyonu ile diğer 
basın meslek kuruluşlarının 
katılımıyla çalışma grupları 
oluşturularak kanun teklifi 
hazırlanmalı ve Basın Birliği 
Yasası ülkemize kazandırıl-
malıdır.

INTERNET 
BASINI / YASASI 
Teknolojinin hızla gelişi-

mi ve internet ağının hemen 
hemen her noktaya ulaşma-
sı ile birlikte, internet haber-
ciliği büyük bir gelişim gös-
termiştir. 

Sektörde istihdam sağ-
layan, gerçek anlamda ha-
bercilik yapan ve kurumsal-
laşan internet haber siteleri 
kaynak bulunarak destek-
lenmelidir. Bu kurumlarda 
habercilik yapan meslektaş-
larımız da yeni düzenleme 
yapılarak gazeteci sayılma-
lıdır. 

TELEVİZYON 
YAYINCILIĞI   
Türkiye genelinde yerel, 

bölgesel ve yaygın yayın ya-
pan televizyon kanallarının 
ortak sıkıntısı Türksat’a öde-
nen yayın ücretleri, RTÜK’e 
ödenen ücretler gibi diğer 
yayın mecralarında olmayan 
ücretlendirmelerdir. 

Yaygın, bölgesel ve yerel 
yayın yapan televizyon ka-
nalları büyük bir borç yükü 
altında kalmıştır. Bu kuru-
luşlar gazeteler gibi des-
teklenmedir. Ayrıca RTÜK 
Yasası günümüz koşulları-
na göre yeniden ele alınma-
lıdır.”

Gazeteler ve gazeteciler 
acil önlemler bekliyor

HABER MERKEZİ
Edirne Gençlik ve Engelli-

leri Destekleme Derneği tara-
fından 3 Eylül Pazartesi günü 
Erasmus Plus + Sport Projesi 
kapsamında bir seminer düzen-
lendi. Edirne’de yaşayan engel-
li öğrenci ve yetişkin bireylerin 
dernek tarafından organize edi-
len sportif ve kültürel faaliyetleri 
hakkında bilgi verildi.

Dernek Başkanı Erol Adem 
Düzkes ve yönetim kurulu üye-
si İsmail Vekil tarafından bilgi-
lendirme ve sunum yapılırken; 
eğitim semineri sonunda katı-
lımcılara dernek faaliyetleri ve 
yapılan sunum ile ilgili olarak 
10 adet sorudan oluşan bir an-
ket değerlendirme formu dol-
durtuldu.

Ayrıca seminere katılanlara 
birer Katılım Belgesi düzenle-
nip teslim edildi. Dernek faali-
yetleri hakkında proje ortakları 

İtalya ve Yunanistan ekiplerine 
de bilgi verildi.

Seminer sonrası üyelere ik-
ramda bulunuldu.

Edirne Gençlik ve Engellileri 
Destekleme Derneği Yerel 

Semineri yapıldı

HABER MERKEZİ
Keşan Belediye Meclisi Ey-

lül ayı toplantısı 6 Eylül 2018 
Perşembe günü yapılacak.

Saat 17.00’de Keşan Be-
lediye Başkanı Op. Dr. Meh-
met Özcan, başkanlığında 
gerçekleştirilecek toplantıda 
gündemdeki şu maddeler gö-
rüşülecek. 

1. S.S. 25 Nolu Şehit İçi 
Taşıyıcılar Kooperatif’nin ücret 

tarifesinin görüşülmesi
2. Belediyemize ait Ke-

şan Merkez Atık Su Arıtma 
Tesisi’nin işletilmesi şeklinin 
görüşülmesi

3. İlçemizde faaliyet gös-
teren A1 ve D2 yetki belgeli 
araçların durak yerlerinin gö-
rüşülmesi

4. Temizlik İşlerinde kulla-
nılmak üzere Kepçe ve Kam-
yonet alınması

5. Belediyemize ait Mez-
baha da yapılan tadilat gider-
lerinin ödenmesi

6. Saros Sazlıdere FSRU 
Liman ve kara boru hattının 
Keşan’a etkilerinin görüşülme-
si

7. İçkili Yer Bölgesi talep-
lerinin görüşülmesi

8. Mezarlık Yeri tahsis iş-
lemlerinin Muhtarlık İşleri Mü-
dürlüğü bünyesinde yürütül-
mesi

9. Şerafettin Tüfekçi’nin ta-
kas talebinin görüşülmesi

10. İmar ve Şehircilik 
Müdürlüğü’nden gelecek ev-
rakların görüşülmesi

Keşan Belediye Meclisi 
bugün toplanacak
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AA
İpsala’da bir kişi koyunlarını 

çaldığını iddia ettiği çobandan 
şikayetçi oldu.

Alınan bilgiye göre, Köprü 
Mahallesinde oturan Y.Ö, ko-
yunlarına bakması için işe aldığı 
E.K’nin 37 adet koyunla evden 

çıktığını ve bir daha eve dönme-
diğini belirterek şikayetçi oldu. 
Polis ekipleri olayla ilgili araştır-
ma başlattı.

İpsala’da koyunların 
çalındığı iddiası

AA
Keşan’da bir kişi kayıp 

eşinin bulunması için polise 

başvurdu. Polis Merkezine mü-
racaat eden S.T, eşi M.T’nin 
evden ayrıldıktan sonra dön-

mediğini belirterek, bulunmasını 
istedi. Polis ekipleri M.T’nin bu-
lunması için çalışma başlattı.

Kayıp eşini arıyor

AA
Edirne’de yapılan trafik dene-

timlerinde 82 sürücüye 39 bin 421 

lira ceza kesildi. Trafik ekiplerince 
kontrol edilen  582 araçtan 82’si-
nin sürücüsüne, eksik belge ve 

kural ihlali nedeniyle 39 bin 421 
lira ceza uygulandı. Kontrollerde, 
4 araç da trafikten men edildi. 

Sürücülere 39 bin 421 lira 
ceza kesildi 

DHA
Edirne’de, Trak-

ya Tarımsal Araştırma 
Enstitüsü’nce tohum üretimi 
yapılan yeni çeltik çeşitle-
rinin tanıtılması için ‘Çeltik 
Tarla Günleri’ düzenlenir-
ken, etkinliklere katılanlar 
ise tarlada gezerek, fotoğraf 
çektirdi.

Trakya Tarımsal Araştır-
ma Enstitüsü tarafından yeni 
çeşit çeltik tohumlarının ta-
nıtımı için ‘Çeltik Tarla Gün-
leri’ etkinlikleri düzenlendi. 
Atatürk Bulvarı üzerindeki 3 
dönümlük alanda gerçekleş-
tirilen etkinliğe Edirne Valisi 
Günay Özdemir de katıl-
dı. Vali Özdemir, Edirne ve 
Trakya’nın, tarım ve hayvan-
cılıkta, bölgenin Türkiye’nin 
sayılı alanlarından olduğunu 
söyledi. Özdemir, “Özellikle 
çeltik konusunda şu anda 
Türkiye üretiminin yarı-
ya yakının Trakya bölgesi, 
Türkiye’nin de yüzde 45’ini 
Edirne olarak yapıyoruz. Bu 
da aslında Edirne’nin tarım 
ve hayvancılık konusunda, 
özellikle çeltik konusunda 
ne kadar önemli bir şehir 
olduğunu, katkı sağladı-
ğını göstermekte. Ayrıca 
enstitümüz 25’in üzerinde 
çeltik konusunda tohumluk 
ürettiğini biliyoruz. Aynı 
zamanda 1997 yılında şu 
anda Türkiye’de marka ola-
rak bilinen Osmancık pirin-
cinin aslında ıslah edildiği 
ve Türkiye’ye kazandırıldı-
ğı yer Edirne’dir” dedi.

Türkiye’de, kişi başına 9 
kilogram çeltik tüketildiğini 
kaydeden Trakya Tarımsal 
Araştırma Enstitüsü Müdü-
rü Adnan Tülek ise 550 bin 
tonu Türkiye olmak üzere 
dünyada, yılda 490 milyon 
ton pirinç üretildiğini söyledi. 
Enstitü olarak 61 çeltik çeşi-
di tescil ettirdiklerini anlatan 
Tülek, “Ülkemiz dünyada 
çeltik üretiminde ilk sıra-
larda yer almaktadır. Ens-
titümüzde günümüzde 61 
çeltik çeşidi tescil edilmiş, 

bunların 25 tanesi üretim-
de yer alıyor. 2017 yılında 
10 bin 90 ton çeltik tohu-
mu üretilmektedir. 30 yıl 
öncesine kadar çeltik üre-
timinde kullanılan çeşit ve 

tohumluluğun tamamı yurt 
dışından ithal edilirken, gü-
nümüzde yüzde 70’ten faz-
lası yerli üretim tarafından 
karşılanmaktadır. Bugün 
enstitümüz tarafından ge-
liştirilen tohumlar, Bulga-
ristan, Rusya, Makedonya, 
İspanya gibi ülkelerde üre-
tilmektedir. Bugün dünya-
da hastalık ve zararlılarla 
mücadelede en önemli ve 
çevreci yol hastalıklara kar-
şı dayanıklı çeşitlerin kul-

lanılmasıdır. Bizler enstitü-
müzde bakanlığımız olarak 
bu kapsamda uluslararası 
çeltik araştırma enstitü-
sü ile işbirliği kapsamında 
2010 yılında çalışmalarımı-

zı başlattık ve p40 geni de-
diğimiz dayanıklılık genini 
çeşitlerimize aktardık ve 
bu kapsamda da 2018 yılın-
da 3 çeşidimiz tescil edildi” 
diye konuştu.

Konuşmaların ardından 
‘Çeltik Tarla Günleri’ etkin-
liğine katılanlar, 3 dönümlük 
çeltik tarlalarını gezerek, fo-
toğraf çektirdi. Etkinlikte tes-
cil edilen çeltiklerden yapılan 
41 çeşit pirinçli yemek ise 
katılımcılara ikram edildi.

Çeltik tarlası, fotoğraf 
stüdyosuna döndü

HABER MERKEZİ
Keşan Belediyesi ve Ke-

şan DOÇEK işbirliğinde bu yıl 
7’ncisi düzenlenen “Keşan 
DOÇEK Dağ Bisikleti Festi-
vali” Cuma günü saat:11.00’de 
Cennet Parkından start alacak.  
Bisikletçiler, Kurtuluş Cadde-
si, Cumhuriyet Meydanı, İsmail 
Saraç Caddesi ve Anafartalar 
Caddesi boyunca Keşan içinden 
geçerek parkurlarına devam 
edecekler.

Yunanistan ve Almanya dı-
şında yurdun dört bir yanından 
gelen yaklaşık 350 kişinin festi-
vale katıldığı ve ilginin yine yo-
ğun olduğu belirtildi.

Festivale katılanlar 7-8-9 
Eylül 2018 tarihleri arası Keşan 
DOÇEK tarafından özel olarak 
hazırlanmış dağ bisikleti parkur-
larında ve arazide pedal çevir-
menin keyfini yaşayacaklar.

Keşan’dan başlayacak olan 
festival güzergâhı içinde 3 gün 
boyunca “Mercan-Dişbudak-
Yeşilköy-Beyköy-Suluca-Erik-
li-Danişment-Koruklu” köyle-
rinden geçilecek.

Bisikletçilerin bu yılki kamp 
alanı da geçmiş yıllardan farklı 
olarak Yayla Sahili Mustafa Al-
tunhan Tesisleri olacak.

Her yıl bir temanın belirlen-
diği Keşan DOÇEK Dağ Bisik-
leti Festivalinin bu yılki tema’sı 
da “#Sarosumadokunma” ol-
du.  

Dernek yetkilileri Saros 
Körfezine yapılması düşünü-
len FSRU Gemi İskelesinin 
bir turizm bölgesi olan Saros 
Körfezi  için doğru bir proje ol-
madığını ve iptal edilmesi ge-
rektiğini belirttiler.

Keşan DOÇEK Başkanı 
Hakan Eşme, “Festivalimizin 
bu yıl 7’ncisini gerçekleş-
tiriyoruz. Derneğimiz doğa 
sporlarının bölgemizde yay-
gınlaşması ve her yaştan, 
her kesime hitap etmesi için 
uzun yıllardır özveriyle çaba 
gösterdiğini; bu açıdan festi-
valin alanında kaliteli ve pres-
tij dolu çizgisini ilk günden 
bu yana koruduğunu; dağ 
bisikleti ve doğa sporlarının 
bölgemizde alternatif eko-tu-
rizm potansiyellerini de orta-
ya çıkardığını ve bu anlamda 
geleceğe yönelik önemli kat-
kılar yaptığını vurgulayarak; 
festivale katkı ve işbirliğini 
sunan Belediye Başkanımız 
Op. Dr. Sayın Mehmet Özcan 
nezdinde Keşan Belediyesi ve 
birim amirlerine; ana destek-
çimiz, sektöründe ülkemizin 

en büyük firmalarından olan 
JÜPİTER Barkod ve Kırtasiye 
AŞ’ne, Keşan Ticaret ve Sa-
nayi Odası ile Keşan Ticaret 
Borsası’na, Mercan, Suluca 
ve Mecidiye Muhtarlıklarına; 
Gelişim Tekstil, Altunhan Be-
ach ve Egemen Çay Evi ile 

kişisel katkılarından dolayı 
Ender Mağden’e ve gönüllü 
katkılarından dolayı tüm der-
nek üyeleri ile katılımcı bisik-
letçilere teşekkür ediyoruz.” 
dedi.

EŞME, “Festival haberlerinin 
Türkiye’nin en büyük macera ve 
keşif dergilerinde yayınlandığı-
nı, ülkenin en geniş ağa sahip 
spor marketleri zinciri ve sosyal 
medya bloglarında ‘Muhakkak 
gidilmesi gereken festivaller 
listesinde’ yer aldığını belirte-
rek; Keşan’da kurulmuş resmi 
bir derneğin, alanında  vizyon, 
misyon ve çabalarıyla bir mar-
ka değeri yarattığını, kazanılan 
deneyimle bunun önümüzdeki 
yıl ‘bisiklet, doğa yürüyüşü, 
kano, yön bulma’ gibi diğer 
spor dallarını da içine alacak 
şekilde komşu ülkelerin de ka-
tılımıyla ‘Balkanlar Doğa Spor-
ları Festivali’ne dönüştürecek-
lerini söyledi

Eşme, planlama, organizas-
yon ve icra aşaması ile festiva-
linin içeriğinin tamamen yerel 
ve gönüllülük kapsamında de-
ğerlendirilmesi gerektiğini, bu 
anlamda özgün  bir konsepti bu-
lunduğunu belirterek, gücümü-
zü, birlik, beraberlik, gönüllülük 
ve içtenlikten aldığımız derneği-
mizin 1 Eylül 2018 tarihi itibariy-
le çeyrek asrı devirip 26 yaşına 
bastığını, bunun uzun bir dene-
yim ve birikim anlamı taşıdığını, 
özenti ve bire-bir taklit olmadığı-
nı altını çizerek ifade etti.

Dağ Bisikleti Festivali başlıyor
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DHA
TMMOB İnşaat Mü-

hendisleri Odası, Çorlu’da 
yakınlarında meydana 
gelen, 25 kişinin öldüğü, 
340 kişinin de yaralandığı 
tren kazasıyla ilgili incele-
me ve değerlendirme ra-
porunu açıkladı. Raporda, 
“Olayda ön planda olan 
üstündeki dolgu boşalan 
menfez, trenin raydan 
çıkmasında doğrudan 
etkili olmayıp, buradan 
geçerken şiddetli sarsın-
tı hisseden makinistlerin 
seri fren yapmasına ne-
den olmuştur. Uygulanan 
seri fren, raylarda burkul-
maya yol açtığı için tre-
nin raydan çıktığı değer-
lendirilmektedir” denildi. 
Çorlu’da 8 Temmuz 2018 
günü meydana gelen ve 
25 kişinin öldüğü, 340 ki-
şinin de yaralandığı tren 
faciasına ilişkin İnşaat 
Mühendisleri Odası’nın 
(İMO) hazırladığı inceleme 
ve değerlendirme raporu 

açıklandı. İnşaat Mühen-
disleri Odası Başkanı Ce-
mal Gökçe’nin açıkladığı 
raporda, demiryolu hattını 
tarım arazilerinden geçtiği 
ve tarım arazilerinin geçti-
ği yerlerde zeminin taşıma 

gücünün zayıf olduğu vur-
gulanarak, kazadan önce 
de bölgenin yağmur yağışı 
aldığı kaydedildi. İnceleme 
sırasında çekilen fotoğraf-
larda, balast ve alt balast 
tabakalarının yetersizliği 
nedeniyle işlevini yitirdi-
ği, hatta tabii zemin içinde 
kaybolduğunun görüldüğü 
belirtilen raporda, “Teknik 
olarak bu durma balast 
yutulması denilmektedir. 
Demiryolu hattı yapılırken 
göçme, çökme ve tabaka 
kayması ve boşalması ile 
ilgili bilgiler dikkate alın-
mamıştır. Ayrıca yağan 
yağmurlar dikkate alına-
rak gerekli olan bakım ve 
kontrollerin yapılmadığı, 
bu kazanın sadece en 
son yağan yağmurlara 
bağlanmaması gerektiği-
nin bilinmesini de istiyo-
ruz. Suçlu yağmur değil-
dir. Yapanlar, yaptıranlar 
ve yapılmış olan yapıları 
denetlemeyenlerdir” de-
nildi.

‘SERİ FREN 
RAYLARI BURKTU, 
TREN RAYDAN 
ÇIKTI’
Raporda, Çorlu’daki ka-

zanan yolcu treninin raydan 
çıkmasıyla meydana geldi-

ği belirtilerek, şöyle denildi: 
“Söz konusu hattın de-
miryolu altyapısına iliş-
kin zayıflıkları ve denetim 
eksiklerini gözler önüne 
sermiştir. Bölgede olay-
dan önceki günlerde gö-
rülen kısa süreli şiddetli 
yağışlar, yol ve altyapı 
tesisleri denetiminin sık-
laştırılması için önemli 
bir işaret sayılmalıydı; 
ancak, bu verinin yete-
rince değerlendirilmediği 
anlaşılıyor.  Olayda ön 
planda olan üstündeki 
dolgu boşalan menfez, 
trenin raydan çıkmasın-
da doğrudan etkili olma-
yıp, buradan geçerken 
şiddetli sarsıntı hisse-
den makinistlerin seri 
fren yapmasına neden 
olmuştur. Trenin normal 
fren yapması ya da fren 
uygulamaması halinde, 
yoluna raydan çıkmadan 
devam etmesi muhtemel-
di. Özel durumlarda treni 
kısa mesafede durdur-

mak için uygulanan seri 
fren, trenin frenleme iş-
levlerinden biridir. Kurp-
lu kesimlerde (dönemeç-
lerde) uygulanması gü-
venlik nedeniyle tavsiye 
edilmezken, yolun doğru 

kesimlerinde (aliymanlar-
da) uygulanmasında bir 
sakınca bulunmamakta-
dır. Altyapısı ve üstyapısı 
yeteri kadar iyi durumda 
olmayan demiryolu hat-
larında uygulanan seri 
fren, üstyapıda burkul-
ma gibi çeşitli geometrik 
bozulmalara neden ola-
bilmektedir. Çorlu`daki 
olayda, uygulanan seri 
fren raylarda burkulmaya 
yol açtığı için trenin ray-
dan çıktığı değerlendiril-
mektedir. Olaydan sonra 
menfez dolgusunda ve 
menfezden sonraki hat 
kesiminde yapılan ona-
rım işlerinin tekniğine uy-
gun yapılmadığı yerinde 
gözlemlenmiştir. Bu ko-
şullarda, aynı yerde ben-
zer olayların meydana 
gelmesi kaçınılmazdır.” 
Trenin menfezi geçtikten 
sonra raydan çıktığı belir-
tilen raporda, “Menfezin 
üzerindeki yolun destek-
ten yoksun kalmış olma-
sı trenin düşey yöndeki 
stabilitesini (dengesini) 
bozmuş olsa da, treni 
raydan çıkmaya zorla-
yacak yanal bir stabilite 
bozukluğuna yol açma-
dığı görülmektedir. Ya-
nal stabilite bozulması 
menfezden sonraki hat 
kesiminde meydana gel-
miş olmalı ki, trenin beş 
vagonu hattın aynı (sol) 
tarafından raydan çıkmış 
olsun. Menfezin üstün-
deki dolgunun ve balast 
tabakasının boşalmış ol-
ması trenin raydan çık-
masında doğrudan değil 
ama dolaylı yoldan etkili 
olmuştur. Menfez dolgu-
sunun göçmesi ciddi bir 
güvenlik zafiyeti yarattı-
ğından, dolgunun göçme 
nedenleri üzerinde titiz-

likle durulmalı ve bir daha 
tekrar etmemesi için ge-
rekli önlemler alınmalıdır. 
Dolgunun boşalmasında 
yağışların önemli ölçüde 
etkili olduğu anlaşılmak-
tadır. Bölgede olay günü 
ve daha önceki günlerde 
şiddetli yağmur yağdığı 
belirtilmektedir. Olay-
dan hemen sonra çeki-
len fotoğraflar, menfezin 
kendisinde herhangi bir 
yapısal sorun olmadığını 
göstermektedir. Menfez-
de göçük yoktur ve men-
fezin içinde suyun geçi-
şini engelleyen herhangi 
bir tıkanıklık bulunmadı-
ğı anlaşılmaktadır. Olay-
dan önceki günlerde ve 

olay günü bölgede yağan 
şiddetli yağmur, men-
fezin üzerindeki dolgu 
toprağını doygun hale 
getirip taşıma gücünü 
azaltmış olabilir. Menfez 
dolgusunun göçmüş ol-
ması trenin raydan çık-
masına doğrudan neden 
olmamıştır. Yolcu treni 
lokomotifinde buradan 
geçiş sırasında yaşanan 
ani aşağı ve yukarı yönlü 
sarsıntı, makinistleri acil 
önlem olarak seri fren 
yapmaya yöneltmiştir. 
Acil ya da seri fren taşıtı 
kısa mesafede durdur-
mak için uygulanan bir 
fren türüdür. Bu frenin 
yolun doğru (aliyman) 
kesimlerinde uygulanma-
sında bir sakınca yoktur. 
Ancak acil fren yapan ta-
şıt tekerleklerinin travers 
ve raylardan oluşan yol 
çerçevesi üzerinde, bo-
yuna yönde (trenin ha-
reket yönünde) zorlayıcı 
etkileri vardır. Bu etkiler, 
üstyapının bakım koşul-
larına bağlı olarak çeşitli 
biçimlerde ortaya çıkar.” 
TMMOB İnşaat Mühen-
disleri Odası, kazanın ar-
dından onarılarak açılan 
demiryolunda inceleme-
de bulundu. 14 Temmuz 

günü yapılan incelemede, 
menfeze su getiren dere 
yatağının temizlendiği, bir 
dere yatağının genişletil-
diği belirtilerek, “Onarılan 
demiryolu hattının dolgu 
bölümünde ölçülerine 
uygun yapılmamış dolgu 
eğik yüzeyi onarılan de-
miryolu hattına serilen 
balast malzemesi zemin 
ile karışmış görünüyor. 
Balast tanelerinin zemin-
den tamamen arındırıl-
ması gerekir. Bu haliyle 
balast tabakasının işlevi-
ni gereği gibi yapabilme-
si olanaksızdır” denildi.

‘İLK 
BELİRLEMELERE 
GÖRE CİDDİ 

İHMAL VAR’
Raporda, yetkililerin 

her afet sonrası konu-
nun özünü unutup, so-
nucuna göre karar verdi-
ği öne sürülen raporda, 
şu görüşlere yer verildi: 
“Her afet sonrası ortaya 

çıkan afetlerin nedenleri 
değil, sonuçları üzerinde 
durulmaktadır. Neden so-
nuç ilişkisi ne yazık ki dik-
kate alınmamaktadır. De-
miryolu hattının tarım 
arazileri içinden geçtiği 
görülmektedir. Tarım 
arazilerinin geçtiği yer-
lerde zeminin taşıma 
gücü zayıf olur. Çekilen 
fotoğraflarda balast ve 
alt balast tabakalarının 
yetersizliği nedeniyle iş-
levini yitirdiği hatta tabii 
zemin içinde kaybolduğu 
görülmektedir. Teknik 
olarak bu durma balast 
yutulması denilmekte-

dir. İlk belirlemelere göre 
ciddi bir ihmal var. De-
miryolu hattı yapılırken 
göçme, çökme ve tabaka 
kayması ve boşalması ile 
ilgili bilgiler dikkate alın-
mamıştır. Ayrıca yağan 
yağmurlar dikkate alına-
rak gerekli olan bakım ve 
kontrollerin yapılmadığı, 
bu kazanın sadece en 
son yağan yağmurlara 
bağlanmaması gerektiği-
nin bilinmesini de istiyo-
ruz. Suçlu yağmur değil-
dir. Yapanlar, yaptıranlar 
ve yapılmış olan yapıları 
denetlemeyenlerdir. Lo-
komotif ve arkasındaki 
vagonun hareketli yük-
lerin etkisiyle demiryo-

lu üst yapısında kalıcı 
deformasyonların, yani 
çökmelerin oluştuğu ve 
arkadan gelen vagonla-
rın ray- tekerlek temasını 
kaybetmesi nedeniyle di-
ğer vagonlarında raydan 
çıkarak devrilmiş oldu-

ğunu düşünüyoruz. Ay-
rıca, yapı ruhsatlarından 
mühendis ve mimarların 
imzalarının kaldırılmış ol-
masının acı sonuçlarını, 
ileride fazlasıyla yaşaya-
cağımızın altını bu kazay-
la birlikte, bir kez daha 
çizmek isteriz. Olaydan 
sonra menfez dolgusun-
da ve menfezden sonra-
ki hat kesiminde yapılan 
onarım işlerinin tekni-
ğine uygun yapılmadığı 
yerinde gözlemlenmiştir. 
Bu koşullarda, aynı yer-
de benzer olayların mey-
dana gelmesi kaçınılmaz-
dır.”

İMO: Çorlu’da tren kazasına ‘seri fren’ neden oldu
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SELÇUK GEZER
Şehit Piyade Çavuş Mus-

tafa Kayın anısına düzenlenen 
“Mustafa Kayın Halı Saha Fut-
bol Turnuvası”, 4 Eylül 2018 
Salı akşamı oynanan final karşı-
laşması ile sona erdi.

4 Mevsim Halı Saha’nın 
düzenlediği turnuvanın, saat 
21.00’de başlayan finalinde, İp-
sala İlçe Tarım ile Balkan Gıda 
Orhaniye GK takımları karşı kar-
şıya geldi.

Hakemliğini Erdem 
Kuleli’nin yaptığı karşılaşmayı 
7-3 kazanan İpsala İlçe Tarım, 
turnuvanın şampiyonu oldu. 
Balkan Gıda Orhaniye GK ikin-

ciliği elde etti.
Maçın sona ermesinin ar-

dından, ödül törenine geçildi.
Törende konuşan 4 Mevsim 

Halı Saha işletmecisi Serdar 

Sınalı, turnuvaya katılan takım-
lara teşekkür ederek, şampiyon 
İpsala İlçe Tarım takımını da 
kutladı.

İl Genel Meclisinin AK Parti’li 
üyesi Adnan Vural, Keşan İlçe 
Milli Eğitim Müdürü İlhan Saz, 
Keşan Gençlik Hizmetleri ve 
Spor İlçe Müdürü Vedat Çimen 
ile Şehit Piyade Çavuş Mustafa 
Kayın’ın ağabeyi Süney Kayın 
da katıldı.

Ödül töreninde; şampiyon 
İpsala İlçe Tarım, 2. Balkan 
Gıda Orhaniye GK, 3. Daniş-
ment Gençlik ve Çelik Akü Bü-
yükevren ile en centilmen takım 
Ar-Pen Adilhan Gençlik’e kupa, 
hakem Erdem Kuleli’ye plaket, 
1. ve 2. olan takımların oyuncu-
larına da madalya verildi. 

Mustafa Kayın 
Turnuvası gerçekleştirildi

HABER MERKEZİ
CHP (Cumhuriyet Halk 

Partisi) Edirne İl Başkanı 
Fevzi Pekcanlı, partisinin ku-
ruluşunun 95. Yılı nedeniyle 
bir mesaj yayınladı. Pekcanlı 
“Daima Kurucumuz Musta-
fa Kemal Atatürk’ün izinde-
yim.” dedi. 

CUMHURİYET 
HALK 
PARTİSİ 
KURULUŞUNUN 
95. YIL 
DÖNÜMÜNÜ 
ANKARA’DA 
KUTLUYOR
Cumhuriyet Halk Partisi 

Edirne İl Başkanı Fevzi Pek-
canlı, “Partimizin 9 Eylül’de 
yapılacak  95. Yıldönümün-
de  Ankara’da Partimizin ve 
Cumhuriyetimizin kurucu-
su ‘Benim İki Büyük eserim 
vardır Biri Türkiye Cumhu-
riyeti Diğeri Cumhuriyet 

Halk Partisidir’ diyen Ulu 
Önderimiz Mustafa Kemal 
Atatürk’ü Anıtkabir’de ziya-
ret edeceğiz” diyerek yaptığı 
açıklamada “ Genel Başkanı-
mız Kemal Kılıçdaroğlu’nun 
81 ilimize yaptığı davete il 
başkanları, ilçe başkanları, 
belediye başkanları, kadın 
ve gençlik kolları başkanla-
rımızla Ankara’da yapılacak 
95. Yıl dönümü kutlamaları-
na katılacağız.

DAİMA 
KURUCUMUZ 
MUSTAFA KEMAL 
ATATÜRK’ÜN 
İZİNDEYİM
9 Eylül Pazar Günü saat 

10.00’da Genel Başkanımız 
Kemal Kılıçdaroğlu baş-
kanlığında Anıtkabir ziya-
reti yaptıktan sonra saat 
13.30’da genel merkezimi-
zin parti meclis salonunda 
81 il başkanımızla toplantı 

yapacağız. Saat 19.00’da 
ATO Congresium’da yapı-
lacak 95. Yıl kutlamalarına 
katılacağız. 95 yıllık par-
tinin il başkanı olarak bu 
gururu yaşıyorum. Daima 
Kurucumuz Mustafa Ke-
mal Atatürk’ün izindeyim. 
Gururluyum emperyalizme 
boyun eğmeyenlerin, Kuru-
luşun ve Kurtuluşun parti-
sinin, kula kulluk etmeyen-
lerin partisinin, Demokrasi 
ve Özgürlüğün partisinin il 
başkanı olmaktan.” 

Cumhuriyet Halk Partisi 
95 Yaşında

Fevzi
PEKCANLI

HABER MERKEZİ
Tarım Sigortaları Havuzu 

(TARSİM), tarım sigortasına 
ilişkin uygulamalara, akıllı 
telefon ve tabletler aracılı-
ğıyla, mekandan ve zaman-
dan bağımsız bir şekilde 
ulaşılmasını ve paydaşlarla 
iletişimde sürdürülebilirliği 
sağlamak amacıyla TARSİM 
Mobil’i hayata geçirdi. TAR-
SİM Mobil uygulaması; sade 
tasarımı, rahatlıkla kullanı-
labilen menüsü ve zengin 

içeriğiyle paydaşların, gün-
lük iş süreçlerine dahil ol-
mayı ve bilgiye anında ulaş-
masını sağlayıp, hayatlarını 
kolaylaştırmayı hedefledi. 
Uygulama aracılığıyla, TAR-
SİM ile ilgili en son ve sıcak 
gelişmelere, istatistiksel ve-
rilere ulaşılabilecek, soru ve 
talepler için Bilgi Formu kul-
lanılabilecek ve poliçe sor-
gulama bölümünden detaylı 
bilgi edinilebilecek. Üretici-
ler, TARSİM Mobil üzerinden 

tüm tarım sigortası branşları 
için zahmetsizce ve hemen 
hasar ihbarında bulunabile-
cek. TARSİM Mobil uygula-
ması, akıllı telefon ve tablet-
lere, Google Play Store ve 
App Store uygulama mağa-
zalarından, “TARSİM Mobil” 
başlığıyla ücretsiz olarak in-
dirilebiliyor.

TARSİM mobil yayında
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HABER MERKEZİ
Edirne Belediyesi, şehir 

genelindeki yollarda onarım ve 
bakım çalışmalarını aralıksız 
sürdürüyor. 

Belediye Fen İşleri Müdür-
lüğü ekiplerince sürdürülen ça-
lışmalar kapsamında, asfalt ve 
parke taş yollardaki bozulmalar 
düzeltilerek yenileniyor.

Ana arterlerde hava şartla-
rı ve çeşitli kurumların alt yapı 
kazı çalışmaları sonucunda 
asfalt yollarda meydana gelen 
bozulmalar, Belediye tarafın-
dan kapsamlı bir çalışma ile 
yenileniyor. Fen İşleri Müdürlü-
ğü ekipleri tüm ekipmanları ile 
bu bölgelerde asfat çalışması-
nı sürdürüyor. Planlı bir şekilde 
yürütülen çalışmalar kapsamın-
da, asfalt yollardaki bozulmalar 
tespit edilerek işaretleniyor ve 
kesme çalışması yapılarak alt 
zemin güçlendiriliyor. Ardından 
bu alanlar yol kotuna göre ye-
niden asfalt malzemesi döküle-
rek yenileniyor.

Yollarda çalışmalar sürer-
ken, Cumartesi Pazaryeri’nin 
önceden parke taş olan iç yol-
ları da asfaltla kaplandı. Pazar 
içerisindeki yollarda zamanla 
parke taşların aşınması ve çök-
melere neden olması üzerine 
bu alanda kalıcı bir çözüm ola-
rak iç yollar asfalt ile kaplandı.

Belediye Fen İşleri Müdür-
lüğü bir yandan da mahalle 
aralarındaki parke taş kaplı yol-
larda bakım-onarım çalışmala-
rını ayrı bir ekiple sürdürüyor. 
Mahalle muhtarları ile koordi-
neli çalışan ekipler, bozulma 
meydana gelen yolları tespit 
ediyor, parke taşları söküp alt 
zemini güçlendirdikten sonra 
bozuk parke taşları yenileri ile 
onarıyor.

Yol bakım-onarım çalışma-

larının şehir genelinde devam 
ettiğini bildiren Edirne Beledi-
ye Başkanı Recep Gürkan, 
her gün Fen İşleri Müdürlüğü 
ekiplerinin bulunduğu çalışma 
alanlarına giderek inceleme-
ler yapıyor. Özellikle ekiplerin 
parke taş kaplı yollarda sür-
dürdüğü çalışmalara mahalle 
sakinlerinin de destek ve katkı 
verdiğini ifade eden Gürkan, 
“Asfalt çalışmalarımız özel 
ekipmanlarla yapılan ve yol 
kotuna göre özel ölçümler 
sonucunda gerçekleştirilen 
teknik bir çalışma. Bu tam 

istenilen şekilde devam edi-
yor. Ancak parke taş bozul-
malarının olduğu yollarda-
ki çalışmalar çoğunlukla el 
işçiliği gerektiren farklı bir 
uğraş. Bu alanlarda yapılan 
çalışmalara mahalle sakinle-
rimiz de zaman zaman katkı 
sağlıyor, elemanlarımıza yar-
dım ediyor. Bu da bize mut-
luluk veriyor çünkü onlar da 
işin ucundan bir parça tutu-
yor. Belediye olarak havalar 
müsaade ettiği sürece her iki 
alanda da çalışmalarımız sü-
recek” dedi.

Edirne Belediyesinin 
yol çalışmaları sürüyor

BÜLENT SAYLAM
Kızılay Genel Merkezinin 

almış olduğu kararla ilçelerde 
bulunan şubelerin temsilcilik 
haline Getirileceği öğrenildi. 

4 Eylül 2018 tarihi itibariyle 
Keşan Kızılay Şubesinin de 
Edirne İl Şubesi bünyesinde 
temsilcilik haline getirileceği 
ve mevcut envanter sayımı-
nın tamamlanmasından tasfiye 

sürecinin tamamlanacağı bil-
dirildi. Bu sürecin Keşan’daki 
kan ihtiyacının karşılanması 
konusunda herhangi bir olum-
suz etki yapmayacağı bilgisi 
de verildi.

Kızılay Keşan Şubesi 
temsilcilik haline getirildi

HABER MERKEZİ
Tekirdağ Süleymanpaşa 

Belediye Meclisi 5393 Sayı-
lı Belediye Kanununun 20. 

maddesi gereğince 2018 yılı 
Eylül ayı meclis toplantısını 
5 Eylül 2018 Çarşamba günü 
gerçekleştirdi.

Tekirdağ Süleymanpa-
şa Belediye Başkanı Ek-
rem Eşkinat başkanlığın-
da Süleymanpaşa Gençlik 
Merkezi’nde saat 10.00’da 
başlayan toplantıda 10 gün-
dem maddesi ile komisyon-
lardan ve müdürlüklerden 
gelen evraklar görüşüldü. 

8 KOMİSYON KARARI 
VE 18 GÜNDEM DIŞI 
EVRAK KARARA 
BAĞLANDI
Gündemde yer alan mad-

delerin görüşülmesinin ar-
dından Temmuz ayındaki 
meclis toplantısında ihtisas 
komisyonlarına havale edi-
len maddelerle ilgili komis-
yon kararları değerlendirildi. 
İmar ve Bayındırlık Komis-
yonundan gelen 7 ve Çevre, 
Sağlık, Diğer İşler Komisyo-
nundan gelen 1 evrak karara 
bağlandı.

Komisyon kararlarının ar-
dından ise gündem dışı ola-
rak meclise sunulan dosya 
ve evraklar meclisin onayına 
sunuldu. 18 gündem dışı ev-
rak da meclis tarafından de-
ğerlendirilmeye alındı.

BİR SONRAKİ 
MECLİS TOPLANTISI 
3 EKİM’DE
Ekim ayı meclis toplan-

tısının 3 Ekim 2018 Çar-
şamba günü Süleymanpaşa 
Belediyesi 100. Yıl Gençlik 
Merkezi’nde gerçekleştirile-
ceği belirtildi.

Süleymanpaşa Belediye Meclisi 
Eylül ayı toplantısı gerçekleştirildi
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Küçükdoğanca Köyü’nde suyu, yolu, 
elektriği bulunan 5100 m2  köye 

yakın mera boyu hayvancılığa uygun 
tarla sahibinden satılıktır.

Tel: 0553 544 01 92 

SATILIK TARLA

MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK YAYINCILIK
MATBAACILIK SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ . ADINA

SAHİBİ:
MUSTAFA BEZBAŞ

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ:
BÜLENT SAYLAM

EDİTÖR:
SİMAY KAZAN

HABER MERKEZİ:
 NAZAN KAPLAN - SELÇUK GEZER

MATBAA:
FARUK ATAY - HALİL İBRAHİM KARAKÖZ

KURUCUSU: YILMAZ ÖZKAYA
KURULUŞ TARİHİ: 17 MAYIS 1993

* Resmi İlan Ücreti (1 sütun/cm) 12.50 TL + KDV
* Seri İlan Ücreti (1 Günlük) 5 TL + KDV

* Kayıp İlan Ücreti (1 Günlük) 20 TL + KDV
*Eski sayılar satış fiyatı 2,50 TL

DİZGİ-GRAFİK-BASKI:
MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK MATBAACILIK

OFSET TESİSLERİ
Adres: Medya Caddesi No: 1 - KEŞAN

Tel:  (0284) 714 74 24 - (0284) 714 54 00
Faks: (0284) 714 74 62

www.medyakesan.com.tr
e-mail: medyakesan@gmail.com

Çay ocağında çalışmak üzere 

bay-bayan eleman aranıyor.

Tel: 0507 248 93 80
(19/04)

ELEMAN ARANIYOR

06.09.2018 Perşembe

SAYI: 7710

Firmamız bünyesinde çalışmak  üzere 
kamyon-traktör ve forklift kullanabilen 
E sınıf ehliyet ve SRC belgelerine sahip 

30-50 yaş arası şoförler alınacaktır.
Toplam 2kişi alınacaktır, 12 aylık düzen 

ile çalışılacaktır.
Maaş+ Sigorta+ Yemek

Tel: 0530 517 54 37

ELEMAN ARANIYOR

(25/06)

Şölen Pide Lahmacun Salonunda 
çalışmak üzere A2 ehliyetli 

eleman aranıyor.
Müracaatların şahsen 

Şölen PİDE’ye yapılması 
rica olunur. 

ELEMAN ARANIYOR

(24/04)

Yeni Mescit Mahhallesinde Parsel No: 10, 

Ada 135.10 bulunan 352 m2 arsa sahibinden 

satılıktır.

Fiyat: 48.000 pazarlık Payı vardır.

Tel: 0542 339 36 02

SATILIK ARSA

(03-06e)

Tüp ve Su dağıtımı işinde çalışmak
üzere ehliyetli eleman alınacaktır.

Müraacatların şahsen Kurtuluş Cad.
No:74 bulunan işyerimize yapılmasını

rica ederiz.
TUNA TİCARET      

(31/08)

ELEMAN ARANIYOR

Bayan eleman aranıyor.

 Müracaat Sezer Kuyumculuk

(28-07)

ELEMAN ARANIYOR

Erikli sahilinde içinde meyve ağaçları bulunan 
villaya,bağ bahçe işlerinden anlayan ve bekçilik 

yapabilecek aile aranmaktadır.
Bekçi lojmanı+sigorta+asgari ücret vb 

ihtiyaçları karşılanacaktır.
Lütfen bu şartlara uygun olanlar arasın. 

Tel:05325488148 (31/08)

ELEMAN ARANIYOR

Tekstil de kumaş baskıda yetişrilmek 
üzere erkek eleman aranıyor.

Gelişim Tekstil
Tel: 0(284) 715 17 70

     0542 715 24 09      (03-06)

ELEMAN ARANIYOR

Çamlıca köy içerisinde alt yapı sorunu 
olmayan 580 m2 arsa sahibinden 

satılıktır.
Tel: 0542 259 96 82

0(284) 715 34 06    (04-14)

SATILIK ARSA

4 aylık bebeğe kendi evimizde 

bakabilecek tecrübeli 

bakıcı aranıyor.

Tel: 0542 506 24 22 (05-13)

BEBEK BAKICISI 
ARANIYOR

6 Eylül 2018 Perşembe
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HABER MERKEZİ
Saros, Sazlıdere ve 

Gökçetepe arasına yapıl-
mak istenen FSRU Lima-
nı ve kara boru hattının 
yapılmaması için yapılan 
çalışmalara ciddi anlamda 
destek veren Edirne Kent 
Konseyi dün Edirne mer-
kezde “ Saros’a Dokunu-
lamaz” başlıklı bir basın 
açıklaması yaptı. Edirne 
Kent Konseyi

Yürütme Kurulu adına 
Başkan Ziya Gökerküçük 
açıklaması şu şekilde;

“Trakya’nın ve özel-
likle Edirne’nin denizle 
buluşma yeri Saros. Biz-
lerin ve çocuklarımızın 
ilk su ve deniz ile buluş-
tuğu yer Saros. 

Saros tüm planlama-

larda turizm alanı olarak 
düzenlenmiştir. Bir kör-
fezdir ve karmaşık gir-
daplar çizen su altı akın-
tılarının fazla olması, 
büyük kent yerleşimi ve 
sanayileşme olmaması 
sebebi ile Ege Denizi’nde 
yer alan en temiz bölge-
lerdendir. Su altı akın-
tıları sayesinde dünya 
üzerinde kendi kendini 
temizleyen sadece üç 
yerden birisidir. Dipteki 
soğuk su ile yüzeyde-
ki sıcak suyun yarattığı 
akıntılar, körfezi içindeki 
tüm yabancı maddeler-
den temizler. Ayrıca Pa-
tara ve Side’den sonra 
Türkiye’deki en büyük 
sahil kumsalı olan Erik-
li Saros Körfezi’nde yer 

alır.
Saros; turizm alan ve 

bir çok yeri ile de koru-
ma altında olan kara ve 
deniz ekolojik özellikleri 
olan bir bölgedir. Tüm 
doğa kurallarına, ülke ve 
dünya plan ve uygula-
malarına göre de turizm 
dışında hiçbir yatırımın 
yapılmaması gereken bir 
yer.

Bu doğallığı yanında 
büyük bölümü tarihi ve 
doğal koruma alanı olan 
Saros, tüm Trakya gibi 
saldırı altında. Kendisini 
dünyaya kanıtlamak is-
teyen sonradan görmüş 
ülke sermayesi emeği 
ve doğayı sömürerek, 
kirli yatırımlarla, vahşi 
bir şekilde zenginleş-

meye devam etmektedir. 
Ülkemizde doğa talanı 
çılgınlık derecesindedir. 
Trakya Avrupa’ya ve me-
gakent İstanbul’a yakın-
lığı nedeniyle bu saldırı-
lardan en çok etkilenen 
bölgedir.

Saros, yakın zaman-
da deniz üstü RES ile 
gündeme gelmişti şim-
di de FSRU limanı ile 
gündemdedir. Cumhur-
başkanlığı kararnamesi 
ile kamulaştırma kararı 
alınmış ve 13 Haziran 
günü de Çevre Şehir-
cilik İl Müdürlüğü web 
sitesinde duyurusu ya-
pılmıştır. FRSU limanı; 
Trakya’ya gelecek turist-
lerin Saros’a inmesi için 
yapılmayacaktır! LNG ve 

FSRU Gemileri için yapı-
lacak. LNG; Sıvılaştırış-
mış Doğalgaz anlamına 
gelmektedir. FSRU ise 
bu LNG’nin depolanması 
ve yeniden gazlaştırma 
terminaline verilen isim-
dir.

Çevre mevzuatına 
göre proje değerlendiril-
mesinde ‘halkın katılımı’ 
ilkesi esastır. Uluslara-
rası Çevre Koruma Söz-
leşmelerine göre Halkın 
istemediği hiçbir proje-
ye hiçbir yatırıma izin 
ve onay verilemez. Saz-
lıdere Köyünde yapılan 
halkın katılımı toplantı-
sı halkın itirazı üzerine 
yapılamamıştır. 2 Ekim 
günü yeniden yapılması-
na karar verilmiş ancak 

yer, saat belirtilmediği 
gibi neden tek yerde ya-
pıldığı da açıklanama-
mıştır. Projeye bakıldı-
ğında Gökçetepe, Saz-
lıdere, Adilhan ve Meci-
diye Köylerinde, Erikli, 
Yayla ve Karaincirli Sa-
hillerinde, Keşan, Enez 
ve Gelibolu ilçelerinde 
ayrı ayrı bilgilendirme 
toplantıları yapılmalı ve 
halkın katılımı ilkesi ha-
yata geçirilmelidir.

Çevre hukuku ve 
ÇED’in temel mantığı bu 
yöndedir. İnsan sağlığı-
nın veya doğanın zarar 
görmesi beklenmez, risk 
olması yeterlidir.

Öte yandan birçok 
özellikleri yanında Saros 
Körfezi 1.Derece Deprem 

Bölgesidir. Saros Körfezi 
aktif fay hattı üzerinde-
dir. Liman ve boru hat-
tının olası bir depremde 
zarar göreceği ve bu se-
beple Saros Körfezine 
de zarar vereceği açıktır.

Günümüzde insanın 
yaşam hakkı tartışmasız 
en kutsal haktır. Ayrıca 
uluslararası bildirgelerin 
ve anlaşmaların güven-
cesi altındadır. Bizler; 
Trakya’nın ve özellikle 
Edirnelilerin uğrak yeri 
olan Saros’a kirletici, 
yok edici tesisler yerine 
planlamalarda öngörülen 
tesislerin yapılmasını ta-
lep ediyoruz. Bu nedenle 
SAROS FSRU GEMİ İS-
KELESİ projesinden der-
hal vazgeçilmelidir.”

Edirne Kent Konseyi: 
“Saros’a Dokunulamaz”

BÜLENT SAYLAM
DSP (Demokratik Sol 

Parti) genel başkan adayı 
Ayşe Hazal Beytaş, dün, 
DSP Keşan İlçe Başkanlı-
ğını ziyaret etti. Ayşe Ha-
zal Beytaş, Keşan’da ne-

den partisinin genel başka-
nı olmak istediğini anlattı. 

Ayşe Hazal Beytaş, DSP 
Keşan İlçe Başkanı Yusuf 
Erdem Nalbantoğlu ve 
partililer tarafından karşı-
landı. 

MÜBADİL BİR 
NÜFUSLA 
KARŞILAŞTIĞIM 
İÇİN MUTLUYUM
Saat 15.00 sırala-

rında başlayan toplan-
tıda konuşan Beytaş, 
Nalbantoğlu’nun daveti 
üzerine Keşan’a geldiğini 
Lozan mübadelesini ya-
şayan bir kent olduğunu 
söyledikten sonra şunları 
söyledi: “Mübadeleyle 
gelen halkın Atatürk’e 
Cumhuriyet’ ne kadar 
bağlı olduklarını biliyo-
ruz. Lozan Mübadelesi-
ni yaşayanlar mübadele 
sırasındaki yaşadıklarını 
da hiçbir zaman çocuk-

larına hiç anlatmadılar 
hep sakladılar. Hep ev-
lerinde mübadelenin acı-
larını Rumca konuştular. 
Gelenekleri, görenekleri, 
mutlulukları ve sevinçleri 
Türkçe konuştular. O ne-
denle torunlar da müba-
deleyi sonradan sonraya 
öğrendiler. Mübadil bir 
nüfusla karşılaştığım için 
mutluyum çünkü; ben de 
mübadeleyi anlatan bir 
konseptte çalışıyorum. O 
nedenle çok mutluyum.” 

DSP BİR ÇIKIŞ 
NOKTASIDIR
Burada olmasının te-

mel sebebini anlatan Bey-
taş, “Hepimizin bildiği 
gibi DSP 1980 sonrası 
toplumda bir karşılıktan 
doğmuş bir siyasal bir 

partidir, bir çıkış nokta-
sıdır. Bu çıkış noktasının 
hala bir karşılığı var. Bel-
ki binalarımızı gürül gü-
rül doldurmuyoruz ama 
o karşılık toplumda bir 
yerde hali hazırda duru-
yor” dedi.

DSP’NİN 
YENİDEN 
CANLANMASI 
AMACIYLA 
YOLLARA DÜŞTÜK
Ziyaret etmesinin se-

bepleri hakkında bilgi ve-
ren Beytaş, şöyle konuştu: 
“Çabalarımız tekrar Ece-
vit felsefesini bu toplum-
da hatırlanması hayata 
geçirilmesidir. DSP’nin 
de halkın partisi ola-
rak yeniden canlanması 
amacıyla yollara düştük. 
Ben İzmir’den geliyorum. 
Dün Yalova ilimizi ziyaret 

ettim. Bugün Keşan’ımızı 
ziyaret ediyorum. Daha 
gezeceğim birçok yer 
var. Ankara’ya kadar 15 
günlük bir program yap-
tım.” Şeklinde konuştu.

NE BİR ÇABASI NE 
BİR EYLEMİ VE 
NE DE BİR 
DÜŞÜNCESİ VAR
Toplumda karşılıkla-

rının olduğunu yineleyen 
Beytaş, halkın bir an önce 
partisine kavuşmak iste-
diğini belirterek, “Mevcut 
başkanımızın ve yöneti-
mimizin maalesef halkın 
partisine kavuşturmak 
için ne bir çabası ne bir 
eylemi ve ne de bir dü-
şüncesi var. Halk da bu 
anlamda bir güvensizlik 
içinde halkın da DSP’ye 

bu anlamda yani yöne-
time olan güvensizliğin-
den kaynaklı yeniden 
kavuşabilmesi için bir 
çabası yok. Çünkü ‘Ben 
DSP’nin genel başkan 
adayıyım’ dediğim za-
man ‘Ne o parti var mı?’ 
diye bazen soruyorlar.” 
diye konuştu.

DÜRÜST LİDER 
İMAJIYLA ANILAN 
TEK LİDER 
BÜLENT ECEVİT’TİR
Bugünlerde ülkenin 

DSP’ye şiddetle ihtiyacı 
olduğunu savunan Beytaş, 
“Adı halkçı olarak anılan 
tek lider toplumumuzda 
Bülent Ecevit’tir. Dürüst 
lider imajıyla anılan tek 
lider Bülent Ecevit’tir. 
Bugünkü iktidarın ser-
mayenin çıkarlarını po-
litikalar yaparak halktan 

uzaklaşması, birçok yol-
suzluk meselesinin sık 
sık gündeme gelmesi 
bize yine halkçı ve dü-
rüst söylemleriyle halkın 
zihninde kalmış olan bu 
lideri bu partiyi yeniden 
ortaya çıkarmak gibi bir 
sorumluluk yükledi. Biz 
nedenle elimizi taşın altı-
na koyduk ve ‘adayız’ de-
dik. Bunu bir kariyer için 
asla değil, çünkü ben 
bu partinin içinde büyü-
düm.” dedi.

30 YILDIR DSP’NİN 
İÇİNDE SİYASETİ EN 
ÖNÜNE 
KOYMUŞ BİR 
ARKADAŞINIZIM
Partideki görevlerinden 

bahseden Beytaş, şöyle 
konuştu:  “Mahalle tem-
silciliklerinden başlaya-
rak il, ilçe yönetimlerinde 
yönetim kurulu üyelikle-
ri, iktidarımız dönemin-
de İzmir İl Kadın Kolları 
başkanlığı yaptım. Daha 
sonra Rahşan Ecevit’le 
kurduğumuz Demokratik 
Sol Halk Parti’nin de il 
başkanlığını yaptım. 30 
yıldır DSP’nin içinde si-
yaseti en önüne koymuş 
bir arkadaşınızım. Yani 
Ecevit’lerin eteğinde bü-
yümüş bir arkadaşınızım 
bizim partimizin içinde 
bizim davamızla büyü-
müş partimizin içinden 
çıkmasını ve bize önder-
lik etmesini yıllarca çok 
bekledik. Davamıza inan-
mış önderler göremediği-
miz için parti tüzüklerini 
bilmediklerini gördüğüm 
için biz aday olalım de-
dik. Ve bu nedenle aday-
lığımı açıkladım.”

GÜVERCİN 
DERGİSİNİ BİLE 
ÖDENEK 
YETERSİZLİĞİNDEN 
DOLAYI 
KAPATTILAR
Ecevit’ten sonraki par-

ti başkanlarının parti mal 
varlıklarını tükettiklerini 
iddia eden Beytaş,  “en 
önemli yayın organımız 
olan Güvercin Dergisini 
bile ödenek yetersizliğin-
den dolayı kapattılar. Bir 
siyasal kurumun kendini 
halka tanıtabilmesi için 

en önemli olan bir yayın 
organıdır. Bugün baktı-
ğımız zaman BirGün, Ay-
dınlık Gazetesi, Evrensel 
gazeteleri gibi daha mar-
jinal partilerin gazeteleri 
hala gündemde tutulmak-
ta ve satılmaktadır. Ama 
iktidarı yakalamış özel-
likle de 1974’de % 43’e 
yakın bir ola yakalamış 
bir siyasi liderin olduğu 
bir partinin yayın organı 
bugün yayın hayatımızda 
yoktur.” şeklinde konuştu.

DSP’NİN EN İYİ 
ÇALIŞAN ORGANI 
DİSİPLİN KURULU
Mevcut yönetimin mu-

halif olanları partiden ihraç 
ettiğini söyleyen Beytaş, 
konuşmasına şöyle devam 
etti: “Biz partinin için-
de çok azız, Demokratik 
sol aslında partinin dı-
şında itilmiş, kovulmuş. 
DSP’nin en iyi çalışan 
organı disiplin kurulu. 
Şimdi herkesi tukaka 
yaparsan halkı partiden 
uzaklaştırırsan partilileri 
partiden uzaklaştırırsan 
bu partiyi nasıl büyüte-
ceksin. Nasıl seçimlere 
sokacaksın? Zaten son 
seçimlere de sokamadın. 
Biz son seçimde sayın 
Aksal’ı seçimlere soka-
madığı için ulusal basın-
da sayın Aksal’a karşı 
meydan okuyarak aday 
olduğumuzu açıkladık. 
Bugün Sayın Aksal meş-
ru sayılamaz artık.”  

BUGÜN CHP 
BUNU TAMAMEN 
UNUTMUŞTUR
16 yıllık AK Parti iktida-

rı döneminde cumhuriyetin 
kazanımlarının yok edildi-

ğini kaydeden Beytaş, “24 
Haziran seçimleriyle bir 
rejim değişikliği olmuş-
tur. Fakat bugün CHP 
bunu tamamen unutmuş-
tur. Kendi iç tartışmaları-
na girmiştir. Devlete kafa 
tutacak kadar güçlenmiş 
olan cemaat ve tarikat 
gibi güçlerin etkisizleşti-
rilmesi için mutlaka bun-
ların ekonomik ve siyasal 
güçlerinin yok edilmesi 
için DSP’nin yeniden or-
ganizasyonuna ihtiyaç 
vardır.” dedi.

‘DSP, 
SEÇENEKSİZ 
DEĞİLDİR’
DSP’nin programın-

da bir maddeyi hatırlatan 
Ayşe Hazal Beytaş, şunları 
söyledi: “DSP’nin progra-
mında şöyle yazar. Hiç-
bir partinin programında 
böyle bir madde yoktur. 
‘DSP, seçeneksiz değil-
dir’ der. Bu maddede söy-
lenen şudur: Gün olurdu 
sol kesimin oy verdiği sol 
parti sol kesimin taleple-
ri doğrultusunda değil 
de bir takım sermayenin 

talepleri doğrultusunda  
eğer iş yaparsa o zaman 
solda başka bir partiye 
ihtiyaç vardır.”

AKP VE CHP 
GİBİ İKİ YARIŞ
 ATINI 
ÖNÜMÜZE 
KOYDULAR
Son dönemlerde iki ku-

tuplu siyasetin dayatıldığın 
altını çizen Beytaş, “solda 
tek parti sağda tek parti 
AKP ve CHP gibi iki yarış 
atını önümüze koydular 
ve diğer siyasi partilerin 
hafızalarımızdan silin-
mesini sağladılar. DSP 
genel merkezinin par-
timizi hatırlatması için 
en az Keşan İlçe Örgütü 
kadar çalışması lazımdır. 
Maalesef genel merkez 
CHP’ye seçenek olmak 
yerine CHP’de muhalifle-
re teklifte bulunuyor. ‘Gel 
benim önüme düş benim 
partimi kurtar’ diye.” şek-
linde konuştu.

Beytaş’ın konuşma-
sından sonra partide bası-
na kapalı istişare toplantısı 
yapıldı.

DSP Genel Başkan Adayı Ayşe Hazal Beytaş Keşan’da konuştu:

“Bugün Sayın Aksal meşru sayılamaz artık”

Ayşe Hazal
BEYTAŞ

Yusuf Erdem
NALBANTOĞLU


